
Or. V. 0062-128 / 2001

Protokół Nr 128/2001
z posiedzenia Zarządu Powiatu Białostockiego

w dniu 22 marca 2001 roku

Obecni  wg.  listy  obecności  w  załączeniu  (zał.  nr  1).  Obradom
przewodniczył  Starosta  Białostocki  –  Pan  Wiesław  Pusz  –  Przewodniczący
Zarządu Powiatu Białostockiego.

Proponowany porządek obrad przyjęto do realizacji jednogłośnie, w
brzmieniu:
1. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń.
2. Sprawa sprzedaży mieszkań w Supraślu, uchwała Zarządu o przeznaczeniu

lokali  do  sprzedaży,  obwieszczenie  o  wykazie  -  z  udziałem  Dyrektora
Zespołu Szkół Mechanizacji Rolnictwa w Supraślu.

3. Uzupełniająca odpowiedź na interpelację radnego Andrzeja Horodeńskiego /
pismo Generalnej Dyrekcji Dróg Publicznych w sprawie naliczania subwencji
drogowej /.

4. Pismo PZD w sprawie zmiany siedziby jednostki.
5. Sprawa wydzierżawienia nieruchomości GOZ w Czarnej Białostockiej / pisma

Pana Michałowskiego i Kierownika GOZ /, a także wynajmu pomieszczeń na
punkt optyka.

6. Pisma  SP  ZOZ  w  Łapach  do  Dyrektora  Urzędu  Nadzoru  Ubezpieczeń
Społecznych oraz PRKCh.

7. Spotkanie z Wójtem Dobrzyniewa Kościelnego w sprawie wyrażenia przez
Zarząd opinii nt. przyłączenia wsi Zawady do miasta Białegostoku.

8. Pismo Dyrektora SP TZOZ w Białymstoku do ZM Tykocin  w sprawie kosztów
zabiegów rehabilitacyjnych. 

9. Pismo  Zw.  zaw.  Działających  przy  SP  TZOZ  w  Białymstoku  w  sprawie
dofinansowania przez gminy zabiegów rehabilitacyjnych.

10.Akceptacja  zamówienia  publicznego  na  wykonanie  i  dostawę  tablic
rejestracyjnych.

11.Wnioski  dot.  wprowadzenia  zmian  w  budżecie  powiatu  /  PINB,  ZSMR  w
Supraślu, PZD i PUP /.

12.Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu na
2001 rok / 299/ 2001 /.

13.Podpisanie umowy o dzieło z wykonawcą wyłonionym w wyniku przetargu
na  szacunek lokali przeznaczonych do sprzedaży przy ul. Goździkowskiej
18 w łapach.

14.Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości dodatku funkcyjnego Panu
Zdzisławowi  Penzie  -  Dyrektorowi  Centrum  Kształcenia  Praktycznego  w
Łapach / 300/2001 /.

15.Podjęcie  uchwały  w  sprawie  powołania  przewodniczących  komisji  do
przeprowadzenia egzaminów z przygotowania zawodowego i nauki zawodu
w roku szkolnym 2000/2001 w szkołach powiatowych / 301/2001 /.

16.Podjęcie uchwały w sprawie naboru uczniów klas pierwszych na rok szkolny
2001/2001 w szkołach powiatowych / 302/2001 /.

17.Wyjaśnienie WSS dot. interpelacji radnej Alicji Łapińskiej, złożonej na sesji w
dniu 8 marca 2001 roku oraz odpowiedź na tę interpelację.



18.Podjęcie uchwały zmieniającej  uchwałę w sprawie ustalenia okresu stażu
nauczycieli  kontraktowych,  ubiegających  się  o  awans  na  nauczyciela
mianowanego.

19.Pismo  w  sprawie  zakupu  nagród  rzeczowych  dla  uczestników  Olimpiady
Wiedzy i Umiejętności Rolniczych.

20.Wstępna  akceptacja  planowanych  typów  szkół  ponad  gimnazjalnych
powiatowych na rok szkolny 2002/2003 .

21.Pismo  Zarządu  Województwa  Podlaskiego  w  sprawie  dofinansowania
budowy sali gimnastycznej przy ZSM w Łapach.

22.Podpisanie  umowy  użyczenia  sprzętu  przez  Zarząd  Miasta  łapy  na
wyposażenie PODGiK w Łapach.

23.Protokoły z ustaleń kontroli Urzędu Wojewódzkiego w DPS Jałówka i Uhowo.
24.Propozycja porozumienia z ZM Łapy dotyczącego dofinansowania Festiwalu

"Łapskie Te Deum".
25.Projekt  uchwały  Zarządu  w  sprawie  sprawozdania  z  wykonania  budżetu

powiatu za 2000 rok.
26.Informacja o przekazanych PUW dochodach Skarbu Państwa, realizowanych

przez powiat.
27.Podjęcie  postanowień  Zarządu  w  sprawie  wyrażenia  opinii  na  temat

przebiegu dróg gminnych - Zabłudów i Poświętne na terenie powiatu.
28.Informacja PZD w sprawie stanu przed awaryjnego VI  filara mostu przez

rzekę  Narew  w  Doktorcach  oraz  akceptacja  korekty  planu  remontów
mostów.

29.Wniosek w sprawie premii dla Dyrektora PZD za I kwartał 2001 roku.
30.Wniosek  lokatorki  budynku  w  Kolonii  Sobolewo  o  wykup  mieszkania  -

stanowisko Zarządu.
31.Uchwała w sprawie regulaminu DD w Supraślu.
32.Wnioski i opinie Komisji Rady.
33.Sprawy różne.

Ad. 1
Członkowie Zarządu , po zapoznaniu się z protokołami Nr Nr 121/2001,

122/2001, 125/2001, 126/2001 i 127/2001, przyjęli je, po naniesieniu uwag.

Ad. 2
Starosta Białostocki  poinformował zebranych,  iż na obrady Zarządu w

tym  punkcie  poproszono  Dyrektora  ZSMR  w  Supraślu,  celem  złożenia
wyjaśnień. 
Zarząd Powiatu na wcześniejszym posiedzeniu zadecydował o przeznaczeniu
do zbycia lokali mieszkalnych, będących obecnie w zarządzie Dyrektora ZSMR
w Supraślu. 
Zarząd dyskutował o zastosowaniu bonifikaty na sprzedaż lokali mieszkalnych
w budynkach wielo mieszkaniowych przy ul. Piłsudskiego 64 A, 64 B i 64 C w
Supraślu,  stanowiących  własność  powiatu  białostockiego.  Wartość  lokali
określona jest od kwoty 11.602,39 zł do 22.132,85 zł, a wartość za 1m2  lokali
mieszkalnych nie przekracza kwoty 300 zł. Zarząd Powiatu, mając na uwadze
niskie  ceny  lokali  mieszkalnych,  przeznaczonych  do  zbycia,  przyjął  przy  1
głosie  "wstrzymującym  się",  wniosek,  by  ustalić  bonifikatę  od  ceny  w
wysokości 0% .
Starosta  Białostocki   poinformował  członków Zarządu,  iż  po tym czasie,  do
Starostwa powiatowego w Białymstoku przybyli mieszkańcy z interwencją dot.
niekorzystnych  warunków  wykupu  mieszkań.  Prośba  mieszkańców  dotyczy
obniżenia ustalonej kwoty wykupu o co najmniej 50% oraz rozłożenia spłaty na
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raty / zał. nr 2 /. Kolejne pismo mieszkańców dotyczy spowodowania uchylenia
decyzji   zatwierdzającej  projekt  podziału  działki  Nr  164/5,  polegający  na
wydzieleniu gruntu pod ww. bloki. Działka ta , zdaniem mieszkańców jest za
duża  i  stanowi  ogromne  obciążenie  wyliczonych  kwot  do  zapłaty  /
przypadająca na jednego lokatora  działka  gruntu jest  w obecnym projekcie
3-krotnie większa od powierzchni zajmowanego lokalu mieszkalnego / - zał. nr
3 /. 

Dyrektor Zespołu Szkół Mechanizacji Rolnictwa w Supraślu - Pan Wacław
Muszyński  stwierdził,  iż  mieszkańcy powyższych bloków, jego zdaniem mają
nieuzasadnione  pretensje.  Zaproponowany  podział  działek  podyktowany  był
ukształtowaniem terenu, a także dobrem mieszkańców / usytuowanie garaży
lokatorów /. Ponadto przy  wydzieleniu działki pod uwagę brano również prawo
budowlane  /  ewentualne  swobodne  dojście  do  obiektu  przy  wykonywaniu
remontów /.

Pan  Wacław  Muszyński  stwierdził,  iż  istnieje  możliwość  wydzielenia
mniejszej ilości gruntu przy budynkach, ale wówczas nie będzie możliwości np.
wykonania  placu  zabaw  dla  dzieci,  czy  tez  miejsc  przewidzianych  do
wypoczynku / ławeczki /.

Mając  na  uwadze  wszystkie  aspekty,  Zarząd  Powiatu,
jednogłośnie, postanowił zastosować bonifikatę / do wartości lokali/ w
wysokości 20 %. Ponadto zobowiązał Dyrektora ZSMR w Supraślu do
dokonania uzgodnień z lokatorami w zakresie podziału gruntów.

Wobec  powyższego  podjecie  uchwały  o  przeznaczeniu  lokali  do
sprzedaży odłożono do kolejnego posiedzenia.

Ad. 3
Pani  Celina  Grażyna Wojciechowska  przypomniała  zebranym, iż  radny

Horodeński, na ostatniej Sesji stwierdził, iż nie satysfakcjonuje go odpowiedź
Zarządu  na  złożoną  interpelację.  Wobec  powyższego  Zarząd  Powiatu
przygotował  odpowiedź  uzupełniającą  radnemu  w  tej  sprawie,  do  której
dołącza się pismo Generalnej Dyrekcji Dróg Publicznych w Warszawie nr GDDP
BS 5/4-40/31/2001 z dnia 15 marca 2001 roku / zał. nr 4 /.

Zarząd  Powiatu  jednogłośnie  zaakceptował  treść  odpowiedzi
radnemu, podpisując ją / zał. nr 5 /.

Ad. 4
Pani  Wicestarosta  zreferowała  członkom  Zarządu  pismo  Powiatowego

Zarządu  Dróg  w  Białymstoku  w  sprawie  zmiany  siedziby  jednostki  z
dotychczasowej, znajdującej się przy ul.  Ciołkowskiego 90 w Białymstoku na
proponowaną, znajdującą się przy ul. Szosa Baranowicka 37 w Zaściankach /
zał. nr 6 /. 
Dyrektor PZD - Pan Marek Jędrzejewski informuje, iż w dniu 28 lutego 2001
roku otrzymał od wynajmującego aneks umowy o najem lokalu, w który czynsz
został podwyższony o 350%. Próba negocjacji zaskutkowała pismem, w którym
najistotniejsze zdanie brzmi:
" Informujemy, że odmowa podpisania umowy na proponowanych warunkach,
traktowana  będzie  jako  wypowiedzenie  umowy,  z  zachowaniem
trzymiesięcznego okresu wypowiedzenia". 
Kolejnym problemem jest  pilna  potrzeba  utworzenia  archiwum.  Szczególnie
trudna  sytuacja  wytworzyła  się  w  działach  technicznych.  Wszystkie
wynajmowane  pomieszczenia  znajdują  się  na  parterze  i  nie  są  objęte
elektroniczną sygnalizacją alarmową.
PZD  przeprowadził  rozeznanie  na  rynku  lokali  i  nieruchomości.
Najkorzystniejszą z rozpoznanych siedzib jest wyżej proponowany obiekt przy
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ul. Szosa Baranowicka, gdzie do dyspozycji PZD stawia się całe I piętro o pow.
247 m2. Lokale nie wymagają remontu, jedynie zabiegów przystosowujących.
Proponowana kwota za m2 wynosiłaby 11 zł brutto, łącznie z ogrzewaniem.

Szczegółowe  wyjaśnienia  w  tej  sprawie  złożył  zebranym  Starosta
Białostocki.

Zarząd  Powiatu  zobowiązał  Dyrektora  Jędrzejewskiego  do
przedłożenia analizy kosztów funkcjonowania PZD, po podwyżce na ul.
Ciołkowskiego i w nowym miejscu. Ponadto postanowił,  by komplet
materiałów w tej sprawie przekazać pod obrady Komisji Infrastruktury
Technicznej, celem zajęcia stanowiska w tej sprawie.

Zarząd  postanowił  także  zasięgnąć  informacji  od  Geodety
Powiatowego  na  temat  ewentualnej  możliwości  skomunalizowania
nieruchomości przy ul. Ciołkowskiego 90 w Białymstoku.

Ad. 5
Starosta Białostocki zreferował zebranym sprawę dot. wydzierżawienia

nieruchomości Gminnego Ośrodka Zdrowia w Czarnej Białostockiej. Przedstawił
pismo Pana Konrada Michałowskiego z prośbą o przekazanie w długoterminowe
użytkowanie budynku w Czarnej Białostockiej przy ul. Torowej 1 / zał. nr 7 /. Pan
Michałowski  ma  zamiar  założyć  Niepubliczny  Zakład  Opieki  Zdrowotnej  z
zapleczem opieki specjalistycznej.
W tej  kwestii  wypowiedział  się  Dyrektor  SP  TZOZ w Białymstoku,  uważając
inicjatywę za godną poparcia / zał. nr 8 /.

Również w tej sprawie do Zarządu Powiatu z pismem wystąpił Kierownik
Przychodni  Rejonowej  w  Czarnej  Białostockiej,  informując  ,  że  załoga
Przychodni Rejonowej w Czarnej  Białostockiej  podjęła decyzję utworzenia na
terenie Gminy Niepublicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej / zał. nr 9 /.

Ponadto do Zarządu wpłynęło pismo Pani Elżbiety Wojciuli o wyrażenie
zgody  na  dzierżawę  pomieszczenia  na  prowadzenie  punktu  optycznego  w
budynku  Przychodni  Rejonowej  w  Czarnej  Białostockiej  /  zał.  nr  10  /.  Z
powyższego pisma wynika,  iż  Pani  Wojciula świadczy usługi  okulistyczne na
podstawie umowy z PRKCh, a więc jest to działalność konkurencyjna dla SP
TZOZ w Białymstoku.  Niezbędne jest więc wystąpienie w tej sprawie o
opinię do Dyrektora Rogowskiego. Do powyższego zobowiązano WSS.

Wypowiadając się w kwestii utworzenia Niepublicznego ZOZ -u
w Czarnej Białostockiej, Zarząd Powiatu popiera powyższą inicjatywę,
dając promesę na wydzierżawienie budynku. Do podpisania promesy
Zarząd upoważnił Przewodniczącego Zarządu - Pana Wiesława Pusza i
członka Zarządu - Panią Celinę Grażynę Wojciechowską.

Ad. 6
Starosta  Białostocki  przedstawił  zebranym  pismo  Samodzielnego

Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  w  Łapach,  kierowane  do  Podlaskiej
Regionalnej Kasy Chorych dot. potrzeby renegocjacji procedur chirurgicznych /
zał. nr 11 /, składając dodatkowe wyjaśnienia w tej sprawie.

Ponadto  Pan  Wiesław  Pusz  zapoznał  zebranych  ze  stanowiskiem
Konwentu  Starostów,  który  zdecydowanie  protestuje  przeciwko
proponowanemu programowi restrukturyzacji samodzielnych ZOZ -ów.

Zarząd ww. przyjął do wiadomości.
Ponadto  w tym punkcie  Zarząd  zapoznał  się  z  pismem SP  ZOZ w Łapach,
kierowanym do Urzędu Nadzoru Ubezpieczeń Zdrowotnych, w którym SP ZOZ
prosi  o  interwencję  w  sprawie  płatności  przez  PRKCh  za  hospitalizację
pacjentów ubezpieczonych w innych kasach / zał. nr 12 /.

Zarząd powyższe pismo również przyjął do wiadomości.
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Ad. 7
Na obrady Zarządu Powiatu został zaproszony Wójt Gminy Dobrzyniewo

Kościelne w sprawie wyrażenia opinii  na temat przyłączenia wsi  Zawady do
miasta Białegostoku.

Pan  Henryk  Mroczko  wyjaśnił,  iż  przy  opracowaniu  studium
zagospodarowania  przestrzennego  gminy,  uwzględnione  zostały  założenia,
mające na celu  odłączenie  wsi  Zawady od granic  administracyjnych gminy.
Mieszkańcy  tych  terenów  przez  dłuższy  czas  wykazywali  zainteresowanie
przyłączeniem do miasta Białystok.  Zawady nie są strukturalnie związane z
gminą.  Tereny  te  wymagają  ogromnych  nakładów  inwestycyjnych  i
urbanistycznych. W lipcu ur. Przeprowadzono konsultację społeczną, po której
było  jasne,  iż  większość  uprawnionych  mieszkańców  opowiedziała  się  za
przyłączeniem Zawad do granic administracyjnych miasta Białegostoku.

Pan Henryk Mroczko przedłożył Zarządowi Powiatu uzasadnienie uchwały
Rady Gminy Dobrzyniewo Kościelne nr XXV/123/2001 z dnia 5 lutego 2001 roku
w tej sprawie / zał. nr 13 / oraz mapkę granic obrębu Zawady / zał. nr 14 /.
Mając  na  uwadze  skalę  ekonomiczną  problemu,  Wójt  Gminy  Dobrzyniewo
Kościelne uważa, iż strata ta nie będzie odczuwalna / ok. 200.000 zł /.

Zarząd Powiatu,  po  zapoznaniu  się  z  ww.  wyjaśnieniami  oraz
przedłożonymi dokumentami wyraził pozytywna opinię nt. odłączenia
wsi  Zawady  od Gminy  Dobrzyniewo Kościelne  i  przyłączenia  jej  do
granic  administracyjnych  miasta  Białegostoku,  kierując  powyższe
dokumenty pod obrady stałych Komisji Rady Powiatu.

Ad. 8
Zarząd  Powiatu  zapoznał  się  z  pismem  Dyrektora  SP  TZOZ  w

Białymstoku do Zarządu Miejskiego w Tykocinie w sprawie kosztów utrzymania
gabinetu rehabilitacyjnego w Jeżewie za 2000 rok/ zał. nr 15 /.

Ad. 9
Starosta  Białostocki  przedstawił  zebranym  pismo  Związków

Zawodowych, działających przy SP TZOZ w Białymstoku z apelem o rozważenie
możliwości  dopłaty  do  zabiegów  rehabilitacyjnych,  wykonywanych  dla
mieszkańców gmin / zał. nr 16 /.

Zarząd Powiatu powyższy apel przyjął do wiadomości.

Ad. 10
Pani  Celina  Grażyna  Wojciechowska  przedstawiła  zebranym  pismo

Wydziału  Komunikacji  w  sprawie  zatwierdzenia  warunków  zamówienia
publicznego  w  trybie  zapytania  o  cenę  na  wykonanie  i  dostawę  tablic
rejestracyjnych / zał. nr 17 /.
Zarząd zapoznał się z notatka służbową Naczelnika Wydziału Komunikacji - Pani
Iwony Kazberuk / zał. nr 18 /.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  po  zapoznaniu  się  z
przedłożonymi  materiałami,   jednogłośnie  zaakceptował  procedurę
zamówienia publicznego. Podpisał także ogłoszenie postępowania na
wykonanie  i  dostawę  tablic  rejestracyjnych  do  Starostwa
Powiatowego  w  Białymstoku  /  zał.  nr  19  /  i  upoważnił
Przewodniczącego Zarządu Powiatu do podpisania specyfikacji w tej
sprawie / zał. nr 20 /.

Ad. 11
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Pani  Maria  Grażyna  Kalińska  przedstawiła  Zarządowi  Powiatu  wnioski
dot. wprowadzenia zmian w budżecie powiatu:
1) Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego w Białymstoku / zał. nr 21

/ o dokonanie zmian w planie wydatków budżetowych w dziale 710 na 2001
rok,  w  celu  zapewnienia  stosownych  wynagrodzeń  osobowych
pracownikom,

2) Zespołu Szkół Mechanizacji Rolnictwa w Supraślu / zał. nr 22 / z prośbą o
przekazanie  środków  finansowych  w  kwocie  2.000  zł,  pozyskanych  z
czynszów na wykonanie naprawy instalacji c.o. w bloku przy ul. Piłsudskiego
64 B w lokalu nr 3 - Pana Anatola Mirona,

3) Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku /  zał. nr 23 / o zwiększenie §
6060 o kwotę 30.000 zł  w planie finansowym środka specjalnego. Kwota
będzie przeznaczona na zakup "rębaka",

4) Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku / zał. nr 24 / o naniesienie zmian
w planie wydatków budżetowych w dz. 39 rozdz. 60014 z powodu potrzeby
zwiększenia  podstawowego  odpisu  na  fundusz  świadczeń  socjalnych  w
2001 roku,

5) Powiatowego Urzędu Pracy / zał. nr 25 / o zmianę planu finansowego na
2001 rok w dziale 851 rozdz. 85156 poprzez przesunięcie kwoty 288.014 zł
z § 4130 na § 4570.
Zarząd  Powiatu  zaakceptował  wnioski  PINB-u,  PZD  i  PUP,

przekazując je do Pani Skarbnik,  celem ujęcia  w projektach uchwał
Rady lub Zarządu w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2001 rok.
Natomiast  odnosząc  się  do  wniosku  Dyrektora  ZSMR  w  Supraślu,
Zarząd zobowiązał  WSS do zasięgnięcia  dodatkowych informacji  od
Dyrektora  ZSMR w Supraślu.  Do podjęcia  ostatecznej  decyzji  w tej
sprawie upoważnił Pana Wiesława Pusza.

Ad. 12
Pani  Maria  Grażyna  Kalińska  zreferowała  zebranym potrzebę podjęcia

uchwały  Zarządu  w  sprawie  zmian  w  budżecie  powiatu  na  2001  rok,
przedkładając projekt uchwały w tej sprawie / zał. nr 26 /.

Zarząd Powiatu, po wysłuchaniu wyjaśnień, jednogłośnie podjął
uchwałę nr 299/2001 z dnia 22 marca 2001 roku w sprawie zmian w
budżecie powiatu na 2001 rok / zał. nr 27 /.

Ad. 13
Zarząd Powiatu zapoznał się z projektem umowy o dzieło , z wykonawcą

wyłonionym  w  wyniku  przetargu  na  szacunek  lokali,  przeznaczonych  do
sprzedaży w Łapach, przy ul. Goździkowskiej 18.

Członkowie Zarządu, podpisanie umowy na wykonanie szacunku
odłożyli  do kolejnego posiedzenia Zarządu, zobowiązując Panią Ewę
Słojewską-  Zarębę  do  przeprowadzenia  konsultacji  z  najemcami  w
kwestii wielkości działki.

Ad.14
Starosta  Białostocki  przedstawił  członkom Zarządu projekt  uchwały  w

sprawie wysokości dodatku funkcyjnego Panu Zdzisławowi Penzie, Dyrektorowi
CKP w Łapach ( zał. nr 29 ).

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 300/2001 z dnia
22 marca 2001 roku w sprawie wysokości dodatku funkcyjnego Panu
Zdzisławowi Penzie, Dyrektorowi Centrum Kształcenia Praktycznego w
Łapach ( zał. nr 30 ).
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Ad.15
Wydział  Spraw  Społecznych  przedłożył  Zarządowi,  celem  podjęcia,

projekt  uchwały Zarządu w sprawie powołania przewodniczących komisji  do
przeprowadzenia egzaminów z przygotowania zawodowego i nauki zawodu w
roku szkolnym 2000/2001 w szkołach prowadzonych przez powiat białostocki
( zał. nr 31 ).

 Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 301 / 2001 z dnia 22
marca 2001 roku w ww. sprawie ( zał. nr 32 ).

Ad.16
Członkowie  Zarządu  Powiatu  zapoznali  się  z  projektem  uchwały  w

sprawie naboru uczniów do klas pierwszych na rok szkolny  2001 /  2002 w
szkołach prowadzonych przez powiat białostocki ( zał. nr 33 ).

Starosta  Białostocki  przedstawił  wykaz  oddziałów  i  uczniów  klas
pierwszych stanowiący załącznik do projektu uchwały .

Zarząd Powiatu jednogłośnie  podjął  uchwałę Nr  302 /  2001 z
dnia  22  marca  2001  roku  w  sprawie  naboru  uczniów  do  klas
pierwszych  na  rok  szkolny  2001  /  2002  w  szkołach  prowadzonych
przez powiat białostocki ( zał. nr 34 ).

Ad.17
Starosta  Białostocki  wyjaśnił  członkom  Zarządu  potrzebę  podjęcia

uchwały  zmieniającej  uchwałę  Zarządu  w  sprawie  ustalenia  okresu  stażu
nauczycieli  kontraktowych,  ubiegających  się  o  awans  nauczyciela
mianowanego. Przedstawił zebranym projekt uchwały w tej sprawie ( zał. nr
35 ).

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 303/2001 z dnia
22 marca 2001 roku zmieniającą uchwałę 269 /  2001 ZPB z dnia 1
lutego  2001  roku  w  sprawie  ustalenia  okresu  stażu  nauczycieli
kontraktowych,  ubiegających  się  o  stopień  awansu  nauczyciela
mianowanego, zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez powiat
białostocki ( zał. nr 36 ).

Ad.18
Pani Celina Grażyna Wojciechowska przypomniała o interpelacji radnej

Alicji Łapińskiej, złożonej na sesji w dniu 8 marca 2001 roku. WSS przygotował
wyjaśnienia w tej sprawie ( zał. nr 37 ).

Dyrektor  ZSM  w  Łapach  ustalił  Pani  Agnieszce  Jabłonowskiej  9-cio
miesięczny  okres  stażu  zawodowego,  z  terminem  rozpoczęcia  z  dniem  1
września 2000 roku. Było to działanie niezgodne z prawem, gdyż zgodnie z
ustawą, ustalenie okresu stażu nauczycieli kontraktowych ubiegających się o
stopień  nauczyciela  mianowanego  jest  kompetencją  organu  prowadzącego
szkołę. Również niezgodne z prawem było dokonanie drugiej oceny pracy Pani
Jabłonowskiej.

Starosta  Białostocki  przedstawił  członkom Zarządu projekt  odpowiedzi
na interpelację radnej Pani Alicji Łapińskiej.

Zarząd Powiatu , po dyskusji, jednogłośnie zaakceptował treść
odpowiedzi radnej, podpisując ją ( zał. nr 38 ).

Ad.19
Pan Wiesław Pusz zapoznał zebranych z pismem Komitetu Okręgowego

Olimpiady  Wiedzy  i  Umiejętności  Rolniczych  w  Siedlcach,  w  sprawie
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dofinansowania nagród rzeczowych ( zał. nr 39 ). Z powiatu białostockiego do
eliminacji okręgowych zakwalifikowało się 12 uczniów.

Zarząd  Powiatu,  po  dyskusji,  postanowił  ufundować  dwie
nagrody  rzeczowe  w  postaci  książek.  Do  przygotowania  stosownej
odpowiedzi w tej sprawie Zarząd zobowiązał WSS.

Ad.20
Pani  Celina  Wojciechowska  przedłożyła  członkom  Zarządu  projekt

planowanych  typów  szkół  ponad  gimnazjalnych  w  powiecie  na  rok  szkolny
2002 / 2003 ( zał. nr 40 ).

Zarząd  Powiatu  wstępnie  akceptuje  przedłożony  projekt,  do
wyjaśnienia pozostają kwestie naniesione na dokumencie.

Ad.21
Przewodniczący  Zarządu  przedłożył  pismo  Zarządu  Województwa

Podlaskiego  w  Białymstoku  w  sprawie  dofinansowania  budowy  sali
gimnastycznej w Łapach ( zał. nr 41 ).

Ponieważ  w  międzyczasie  zmieniła  się  sytuacja,  Zarząd  Powiatu
zobowiązał  WSS  do  ponownego  wystosowania  pisma  do  Zarządu
Województwa Podlaskiego w Białymstoku o treści:
" W  związku  z  przyznaniem  dodatkowych  środków  z  UKFiS-u  na
województwo  podlaskie,  ponownie  zwracamy  się  z  prośbą  o
przyznanie  środków  finansowych  na  budowę  sali  gimnastycznej  w
Łapach".

Ad. 22
Pan Wiesław Pusz  zapoznał  zebranych  z  projektem umowy użyczenia

mebli  biurowych  oraz  wyposażenia  technicznego,  określonego  w  zał.  nr  1
niniejszej umowy / zał. nr 42 /.

Zarząd  opowiedział  się  za  podpisaniem  przedłożonej  przez
Zarząd Miejski w Łapach umowy, upoważniając do złożenia podpisów
Przewodniczącego Zarządu - Pana Wiesława Pusza i członka Zarządu -
Panią Celinę Grażynę Wojciechowską.

Ad. 23
Przewodniczący  Zarządu  Powiatu  przedłożył  zebranym  protokoły  z

kontroli, przeprowadzonych przez Podlaski Urząd Wojewódzki - Wydział Spraw
Społecznych  w  Domu Pomocy  Społecznej  w  Uhowie  /  zał.  nr  43  /  i  Domu
Pomocy Społecznej w Jałówce / zał. nr 44 /.

Zarząd Powiatu powyższe protokoły przyjął do wiadomości.

Ad. 24
Wydział  Spraw Społecznych złożył  wniosek o rozważenie możliwości  z

zawarcia umowy z Zarządem Miejskim w Łapach w sprawie współorganizacji i
współfinansowania  IV  Podlaskiego  Festiwalu  Pieśni  Sakralnej  "Łapskie  Te
Deum" /  zał.  nr  45 /.  Starosta zapoznał  zebranych z treścią wniosku Domu
Kultury w tej sprawie / zał. nr 46 /.

Zarząd, po dyskusji, wstępnie pozytywnie zaopiniował wniosek,
ostateczne  rozstrzygnięcie  odkładając  do  kolejnego  posiedzenia.
Wniosek  przekazano  do  WSS  z  propozycją  ponownego
przeanalizowania  wniosku  o  przyznanie  dotacji,  pod  katem
zabezpieczenia interesów powiatu i uwypuklenia promocji powiatu.

Ad. 25
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Pani  Maria  Grażyna  Kalińska  przedstawiła  projekt  uchwały  zarządu w
sprawie rocznego sprawozdania z wykonania budżetu powiatu za 2000 rok /
zał. nr 47 /. Budżet powiatu, po stronie dochodów, został wykonany w wys.
ponad  100%,  wydatki  w  wys.  99%.  Pani  Skarbnik  szczegółowo zreferowała
członkom Zarządu powyższe sprawozdanie.

Zarząd  wstępnie  przyjął  do  wiadomości  sprawozdanie,
odkładając podjęcie uchwały do kolejnego posiedzenia, zyskując tym
samym czas na analizę otrzymanych dokumentów.

Ad. 26
Pani Skarbnik przedłożyła członkom Zarządu informację dot. pobranych

w okresie od 20 lutego - do 20 marca 2001 roku przez Starostwo Powiatowe
dochodów, związanych z realizacją zadań z zakresu administracji rządowej /
zał. nr 48 /.

Zarząd ww. informację przyjął do wiadomości.

Ad. 27
Pani Celina Grażyna Wojciechowska przypomniała członkom Zarządu, iż

podobne postanowienia były już podejmowane na poprzednich posiedzeniach.
Jest to kompetencja Zarządu Powiatu. Powiatowy Zarząd Dróg w Białymstoku,
przedłożył dwa projekty postanowień:
1) dot. przebiegu dróg gminnych na terenie gminy Zabłudów,
2) dot. przebieg dróg gminnych na terenie gminy Poświętne.
Zarząd Powiatu, po dyskusji,  zaopiniował pozytywnie wnioski  gmin,
podejmując jednogłośnie postanowienia:
1) Postanowienie Nr 304 / 2001 z dnia 22 marca 2001 roku w sprawie

przebiegu dróg gminnych na terenie gminy Zabłudów / zał. nr 49 /,
2) Postanowienie Nr 305 / 2001 z dnia 22 marca 2001 roku w sprawie

przebiegu dróg gminnych na terenie gminy Poświętne / zał. nr 50 /.

Ad. 28
Starosta Białostocki przedstawił zebranym pismo Powiatowego Zarządu

Dróg w Białymstoku nr PZD.II.SM.5540/1/01 z dnia 15 marca 2001 roku dot.
stanu przed awaryjnego VI filara mostu przez rzekę Narew w Doktorcach, w
ciągu drogi powiatowej Bielsk Podlaski - Mulawicze - Strabla - Doktorce / zał. nr
51 /. W związku z tym PZD prosi o akceptację planu remontów i przebudowy
obiektów  mostowych,  w  ciągu  dróg  powiatowych  powiatu  białostockiego  w
2001 roku / zał. nr 52 /.

Zarząd Powiatu jednogłośnie zaakceptował przedłożoną korektę
ww.  planu  i  przedłożył  Komisji  Infrastruktury  Technicznej  do
zaopiniowania.

Ad. 29
Członkowie Zarządu zapoznali się z wnioskiem Z-cy Dyrektora PZD - Pani

Elżbiety Jasińskiej  o udzielenie premii  za I  kwartał  2001 roku Panu Markowi
Jędrzejewskiemu - Dyrektorowi PZD / zał. nr 53 /.

Zarząd Powiatu jednogłośnie udzielił Dyrektorowi PZD premii za
I kwartał 2001 roku w wysokości 15% wynagrodzenia zasadniczego.

Ad. 30
Starosta Białostocki zreferował zebranym wniosek Pani Józefy Jurczenia

zam.  Kol.  Sobolewo  86/4  dot.  wykupu  lokalu  mieszkalnego  i  pomieszczeń
przynależnych w   budynku nr  86  /  zał.  nr  54/.  Wyjaśnienia w tej  sprawie
złożyła Pani Wojciechowska.
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Zarząd Powiatu postanowił ww. wniosek przekazać do Wydziału
Geodezji, Katastru i Nieruchomości, celem rozpoznania oraz Wydziału
Spraw  Społecznych,  celem  uzyskania  opinii  Dyrektora  SP  TZOZ  w
Białymstoku.

Ad. 31
Powiatowe  Centrum  Pomocy  Rodzinie  w  Białymstoku,  pismem

CPR.VIII.0714-8/01 z dnia 21 marca 2001 roku zwraca się do Zarządu Powiatu o
podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu Organizacyjnego Domu
Dziecka  w  Supraślu  /  zał.  nr  55  /.  Projekt  uchwały  dot.  Regulaminu
Organizacyjnego  Domu  Dziecka  w  Krasnem  zostanie  dostarczony  w
późniejszym terminie  z  uwagi  na  brak odpowiedzi  od  Wojewody w sprawie
przeznaczenia  tej  placówki  z  placówki  socjalizacyjnej  na  placówkę
socjalizacyjną i interwencyjną.

Zarząd  Powiatu  podjęcie  uchwały  odłożył  do  kolejnego
posiedzenia  Zarządu,  prosząc  Panią  Turczewską  o  uczestnictwo  w
posiedzeniu Zarządu i złożenie wyjaśnień w tej sprawie.

Ad. 32
Członkowie Zarządu zapoznali  się  z  wnioskami i  opiniami Komisji  ds..

Rynku Pracy i Przedsiębiorczości z posiedzenia Komisji w dniu 1 marca 2001
roku / zał. nr 56 /.

Zarząd Powiatu ww. przyjął do wiadomości.

Ad. 33
W sprawach różnych, Pani Maria Grażyna Kalińska zapoznała członków

Zarządu z pismem Ministra Finansów nr ST 3- 4802/113/2001 z dnia 5 marca
2001  roku  dot.  trybu  i  terminów  przekazania  w  2001  roku  środków  na
sfinansowanie  skutków wdrożenia  w 2000 roku zmian zasad wynagradzania
nauczycieli, w wyniku realizacji Karty Nauczyciela / zał. nr 57 /.

Również w sprawach różnych, Zarząd Powiatu zapoznał się wstępnie z
projektem planu pracy Rady Powiatu Białostockiego na 2001 rok / zał. nr 58 /.

Pani  Skarbnik  poinformowała  zebranych,  iż  Regionalna  Izba
Obrachunkowa w Białymstoku zwróciła się z prośbą o przekazanie informacji
nt. ogólnych danych dot. budżetu powiatu za 2000 rok / zał. nr 59 /.

Zarząd Powiatu zobowiązał Panią Skarbnik do przekazania RIO
żądanych informacji.

Wobec  wyczerpania  tematów,  posiedzenie  Zarządu  zakończono  o
godz.1600.

Protokołowała:
Bogumiła Malinowska

Podpisali:
Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego
Celina Grażyna Wojciechowska – Członek Zarządu
Ewa Słojewska – Zaręba  – Członek Zarządu
Jadwiga Kuteszko  - Członek Zarządu
Stanisław Łapiński – Członek Zarządu
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